



万能“LUCKY DREAM”幸运抽奖活动条规:

通过参与万能“LUCKY DREAM”幸运抽奖活动，参加者在此同意受本条款与条件的约束:

1.0 关于活动和参加资格标准:

- 1.1 由万能万字公司 (Magnum 4D Berhad) (注册编号 0132431D / 198401019873) 为主办单位 (以下简称“万能万字”或“主办方”), 组织的万能“LUCKY DREAM”幸运抽奖活动 (以下简称“活动”)。
- 1.2 此活动开放给在活动期间开始时年满 21 岁及以上的非穆斯林马来西亚居民 (马来西亚公民或永久居民) 参加。
- 1.3 仅限已注册成为 MyMagnum 4D 应用程序的注册会员或 M Premium 会员符合参与资格。(访客账户或未注册账户不符合参与资格)。
- 1.4 不具备参与本活动资格包括:
 - i) 万能 (包括其子公司和关联公司) 的永久及/或合同雇员, 以及他们的直系亲属, 即父母、合法伴侣、子女和兄弟姐妹。
 - ii) 万能的销售店和/或销售代表 (包括广告代理商和活动管理代理人), 以及他们的直系亲属, 即父母、合法伴侣、子女和兄弟姐妹。

2.0 活动期限和参加方法

- 2.1 将于 2026 年 9 月 1 日至 2026 年 9 月 30 日 (均包括在内) (以下简称“活动期限”) 进行。
- 2.2 会员凡购买一张价值 RM12 或以上 (任何游戏) 的幸运票根 (Lucky Pick Ticket), 万能天天彩 (Magnum Life) 是以同一开彩期数为基础, 须包含一张 RM10 及另一张 RM2 或以上的幸运票根。凡是开彩日期介于 2026 年 9 月 1 日至 2026 年 9 月 30 日之间的票根, 即符合资格参与活动 (“合格票根”)。
- 2.3 会员需要在购买后立即将幸运票根 (Lucky Pick Ticket) 扫描到 MyMagnum 4D 应用程序中, 以参加此活动。每位在活动期限内都有超过一次的参与机会。
- 2.4 仅购买票根而不进行扫描将被视为不符合参加资格。
- 2.5 凡购买价值 RM12 或以上的任何万能游戏幸运票根 (Lucky Pick Ticket) 于 1 张收据内, 可获得一 (1) 次抽奖机会。凡购买价值 RM20 或以上的任何万能游戏幸运票根 (Lucky Pick Ticket) 于 1 张收据内, 可获得两次 (2) 抽奖机会。
- 2.6 万能天天彩 (Magnum Life) 的抽奖参与资格将根据以下符合条件的购买方式计算:
 - 每笔包含两张万能天天彩游戏幸运票根 (RM10 + RM2 或以上) 的交易可获得一次抽奖机会
 - 每笔包含两张万能天天彩游戏幸运票根 (RM10 + RM10) 的交易可获得两次抽奖机会
 - 单张系统投注 10 (System 10) 或以上的票根, 即可获得两次 (2) 幸运抽奖机会
- 2.7 只要符合条件, 每位会员在活动期限内都有超过一次的参与机会。
- 2.8 主办方保留权利, 可决定更改、推迟、重新安排或延长活动期限, 或暂停或终止活动, 且无需事先通知和/或说明任何理。

3.0 如何参加

- 3.1 一旦会员将合格票根扫描后将自动参加活动。



4.0 奖励

- 4.1. 活动进行期间将有二十三（23）名幸运的奖励获得者（“得奖者”）。
- 4.2. 活动奖励（“奖励”）

项目	奖品数额	奖品
大奖	3	RM 8,888
二奖	10	RM 1,888
三奖	10	RM 888

5.0 得奖者遴选

- 5.1 得奖者将于活动期间内，根据合格票根的总数量，通过自动化随机遴选系统随机选出。但主办单位保留在不事先通知会员的情况下，基于其绝对酌情权，可更改或调整得奖者遴选机制的权利。
- 5.2 每位得奖者在整个活动期间最多只能获得一（1）份奖品。
- 5.3 得奖名单将于 **2026 年 10 月 19 日** 前通过主办单位的社交媒体账号公布
- 5.4 每位得奖者将于应用程序内收到一则通知，告知其已被选中为幸运抽奖的得奖者。该通知将包含一个在线奖品领取表格的链接。
- 5.5 如需领取奖品，得奖者必须点击通知中提供的链接，在规定期限内完整填写并提交奖品领取表格，其中**包括回答表格中提供的一（1）道简单问题**。
- 5.6 奖品仅会在得奖者**成功完成并提交奖品领取表格**，并且**正确回答一（1）道简单问题**后发放。如得奖者提供的答案不正确，则无权领取该奖品，该奖品将被视为自动放弃。
- 5.7 如得奖者未完成奖品领取表格，主办方的客户服务团队（03-9212 2800）可根据得奖者在 MyMagnum 4D 应用程序中所登记的电话号码，通过电话联系得奖者，提醒其完成有关表格。如主办方在尝试联系得奖者**两（2）次后**仍无法取得联系（包括无人接听、电话号码已停止服务或无法接通）或**得奖者明确表示无意领取该奖品**，则该得奖者将视为放弃对该奖品的一切申领权利。此后，该奖品将由**主办方全权酌情处理**。如因任何原因无法联系得奖者或与其取得沟通，主办方概不承担任何责任。得奖者在电话联系过程中所作出的任何回应或确认，均不构成已完成奖品申领手续，亦不代表得奖者已取得兑换或领取该奖品的资格。
- 5.8 此外，主办单位保留取消任何会员参与资格的权利，如该会员：
 - i) 以欺诈、作弊或欺骗行为破坏、曾经破坏或企图破坏本活动的运作；或
 - ii) 在主办单位要求核实时，未能提供参与本活动的合资格证明。

6.0 奖品兑换

- 6.1 得奖者须于主办单位所指定的日期及领奖方式领取奖品，或在主办单位发出通知后三十（30）天内（包括但不限于应用程序通知、电话或任何其他通讯方式）领奖。若得奖者未能在规定期限内领取奖品，主办单位保留没收该奖品的权利。
- 6.2 得奖者将被通知前往指定的区域办事处办理领奖事宜。得奖者须签署领奖确认表，并携带原件身份证（NRIC）或护照以领取奖品。仅在出示有效身份证明文件后，奖品方可发放。
- 6.3 如因任何不可预见的情况，主办单位保留将已确定的领奖日期延期，及 / 或更改领奖地点 / 场所和 / 或领奖方式至其他日期或地点的权利。



- 6.4 得奖者须自行承担因参与本活动、领取、收取及 / 或使用奖品而产生的任何责任, 包括但不限于任何责任、意外、受伤、损失、损害、索赔或事故 (包括人身伤害及 / 或死亡)。主办单位对得奖者因参与本活动及 / 或使用奖品而遭受的任何损失、损害、伤害 (包括死亡) 或任何形式的延误概不负责。
- 6.5 所有奖品一经交付予得奖者, 即视为完成交付。奖品交付后如发生任何遗失, 主办单位概不承担任何责任。
- 6.6 所有奖品的领取、兑换及接受均由得奖者自行承担风险; 在法律允许的最大范围内, 主办单位不就任何奖品提供任何形式的保证或担保。
- 6.7 若得奖者选择不接受奖品, 即视为自动放弃对该奖品的一切权利, 相关奖品将由主办单位依其绝对酌情权处理。
- 6.8 除非另有说明, 会员 / 得奖者因参与本活动 (包括参加、参与或领取任何活动利益或奖品) 而产生的所有交通费用、网络费用、个人开支及 / 或任何其他费用、收费及 / 或各类支出, 均由会员 / 得奖者自行承担。主办单位、其关联公司或授权代理 / 代表对上述费用概不承担任何责任。
- 6.9 与奖品相关的任何政府或政府机构 (无论属联邦、州、地方或市政层级) 所征收的全部税项及服务费用, 均由得奖者自行承担。
- 6.10 奖品须遵守供应商 (如适用) 所制定的条款及细则。在法律允许的最大范围内, 主办单位及其代理对因奖品延期、取消、延误、变更或任何超出主办单位合理控制范围的不可预见情况, 以及任何供应商或第三方的作为或疏忽所引起的责任、损失或损害概不负责。
- 6.11 主办单位就本活动所作出的所有决定 (包括但不限于得奖者及奖品的遴选) 均为最终、具决定性及其约束力。主办单位将不受理任何参与者提出的相关通信、查询、申诉或异议。

7.0 主办单位权利

- 7.1 参与本活动即表示得奖者确认并同意, 主办单位可收集、使用及处理其个人资料, 包括但不限于姓名、联系方式、身份证明号码及银行账户资料 (用于奖品转账用途)。
- 7.2 会员 / 得奖者同意主办单位可在无需事先通知及 / 或支付任何费用、版税、补偿, 亦无需依据任何法律给予署名的情况下, 发布及展示会员 / 得奖者的姓名、经遮盖处理的身份证号码 (NRIC)、肖像、照片及 / 或视频, 以及任何其他视觉及 / 或音频录制内容, 用于大众媒体、推广、市场营销及宣传用途。主办单位有权对上述图片、照片、视频及 / 或任何视觉或音频录制内容进行编辑、修改、变更、裁剪、删除、修订、上色、锐化等处理。会员 / 得奖者无权就该等资料主张所有权或要求任何形式的补偿。
- 7.3 如因任何原因 (包括但不限于电脑病毒、黑客攻击、未经授权的干预、欺诈、技术故障、任何政府行为 (包括但不限于行动管制令), 或任何超出主办单位控制范围的原因) 导致本活动无法按原计划进行, 主办单位保留在其唯一酌情权下, 在必要时无须事先通知而撤销、终止、修改或暂停本活动的权利。
- 7.4 如主办单位发现或怀疑任何会员及 / 或参赛记录存在作弊、黑客行为、篡改提交流程、干扰活动运作或违反本活动任何条款与细则的情况, 主办单位有权自行决定移除及 / 或取消其资格, 并保留对其认为从事欺诈或其他损害本活动行为的任何人士采取法律行动的权利。
- 7.5 主办单位保留在其唯一及绝对酌情权下, 于任何时间修订本活动条款与细则的权利。
- 7.6 在法律允许的最大范围内, 主办单位、其关联公司及 / 或授权第三方对因电脑、信息技术或任何技术错误而导致的参赛记录遗失、损坏或延误, 概不承担任何责任。



8.0 隐私政策

- 8.1 参与本活动即视为已理解并同意主办单位为本活动之目的，及 / 或任何其它促销及市场推广活动，以及法律所允许的所有用途，收集、处理、传输及储存其个人资料。
- 8.2 主办单位尊重并致力于保护每一位客户的隐私。所有为参与本活动而提供个人资料均将被纳入接收新闻 / 通知、促销信息及宣传资料的名单，包括通过电子邮件或短信（SMS）接收其他相关信息。“个人身份信息”指任何可用于识别会员身份或用于联系用途资料，包括但不限于姓名、邮寄地址、电话号码及电子邮件地址。
- 8.3 参与本活动即表示理解并同意，主办单位可与其集团公司、关联公司或子公司共享所收集的会员个人资料，以向会员提供产品、推广及相关服务。“集团公司”指与主办单位存在控制或所有权关系的公司，会员亦同意其个人身份信息可基于上述目的被使用。

9.0 法律与司法管辖

- 9.1 参与本活动即表示理解并同意，参与者将受本活动条款与细则的约束，而本活动条款与细则均以马来西亚法律为准。
- 9.2 参与本活动即表示理解并同意任何或所有因本活动而产生或与本活动相关的争议，均接受马来西亚法院的专属司法管辖。
- 9.3 若本条款与细则与任何本活动宣传材料中所载条款存在不一致之处，应以 www.magnum4d.my 网站所载的条款与细则为准。若中文版本与英文版本存在任何不一致，应以英文版本条款与细则为准。

[完]



LUCKY DREAM CAMPAIGN - TERMS AND CONDITIONS

By participating in the **LUCKY DREAM CAMPAIGN**, customers hereby agree to be bound by the terms & conditions herein:

1. Organiser & Qualifications

- 1.1 **LUCKY DREAM CAMPAIGN** ("Campaign") is organised by Magnum 4D Berhad (Registration No. 0132431D / 198401019873) ("Magnum 4D or Organiser")
- 1.2 This Campaign is open to non-Muslim residents in Malaysia aged 21 years and above (citizens or permanent residents of Malaysia) at the start of the Campaign Period.
- 1.3 **Only registered Basic or M Premium members on the MyMagnum 4D App** ("Members") can participate in the campaign (unregistered or Guest accounts are not eligible to participate).
- 1.4 The following persons are not eligible to participate in the Campaign:
 - i. Permanent and/or contract employees of Magnum Corporation Sdn. Bhd., Magnum 4D Berhad Group of Companies and Magnum 4D agencies (including its subsidiaries and related companies), including their respective immediate family members, meaning parents, spouses, children and siblings.
 - ii. Representatives and/or agents (including advertising agencies and campaign management agents) of Magnum 4D, including their respective immediate family members, meaning parents, spouses, children, and siblings.

2. Campaign Period & Entry Criteria

- 2.1 This Campaign will commence from **1st September 2026 to 30th September 2026** (both dates are inclusive) ("Campaign Period").
- 2.2 Members who purchase an - **RM12 or above Lucky Pick ticket** of any game in a **single ticket**, whereas Magnum Life tickets are based on the same play session which consists of a RM10 Lucky Pick ticket and another Lucky Pick ticket with RM2 & above, for **draw dates between 1st September 2026 to 30th September 2026** will be eligible to participate ("Eligible ticket").
- 2.3 Members are required to scan the eligible ticket(s) into their MyMagnum 4D app immediately after purchasing to submit their entry for the Campaign and multiple entries are acceptable during this campaign period.
- 2.4 Purchase of the eligible ticket(s) alone without scanning will NOT be considered as an entry.
- 2.5 Each RM12 and above ticket is entitled to one (1) Lucky Draw entry and RM20 and above ticket is entitled to two (2) Lucky Draw entries.
- 2.6 For Magnum Life ticket, the Lucky Draw entry entitlement shall be based on the following qualifying purchase:
 - i. Each transaction consisting of two tickets (RM10 + RM2 or above) is entitled to ONE (1) Lucky Draw Entry;
 - ii. Each transaction consisting of two tickets (RM10 + RM10 or above) is entitled to TWO (2) Lucky Draw Entries.
 - iii. System 10 or above in a single ticket is entitled to TWO (2) Lucky Draw Entries.
- 2.7 Members are entitled to multiple entries to the Campaign throughout the Campaign Period if the criteria is fulfilled.
- 2.8 The Organiser reserves the right to change or, extend the Campaign Period at its sole and absolute discretion without prior notice.



3. How to Participate

3.1 Members will be automatically enrolled to the campaign once eligible ticket is scanned.

4. Prizes

4.1 There will be TWENTY-THREE (23) lucky recipients ("Recipients") throughout the Campaign Period.

4.2 Campaign Prizes ("Prizes"):

Category	Number of Recipients	Prizes
Grand Prize	3	RM8,888
2 nd Prize	10	RM1,888
3 rd Prize	10	RM888

5. Recipients Selection

5.1 Recipients will be shortlisted at random by an automated selection system based on the total number of Eligible Tickets during the Campaign Period. However, the Organiser reserves the right in its absolute discretion to vary or change the Recipient's selection process without any prior notice to Members.

5.2 Each Recipient is eligible to win only ONE (1) Prize during the entire Campaign Period.

5.3 The Recipients will be announced via the Organiser's social media accounts **on 19TH OCTOBER 2026**.

5.4 Each Recipient will receive an in-app notification informing them of their selection in the Lucky Draw. The notification will contain a link to an online prize claim form.

5.5 To claim the Prize, the Recipient must click the link provided in the notification and fully complete and submit the prize claim form within the stipulated period, including **answering one (1) simple question** provided in the form.

5.6 The Prize shall only be awarded upon the **successful completion and submission of the prize claim form** and provision of the **correct answer to the one (1) simple question**. If the answer provided is incorrect, the Recipient shall not be entitled to claim the Prize, and the Prize shall be forfeited.

5.7 If a Recipient does not complete the prize claim form, the Organiser's Customer Service team (03-9212 2800) may contact the Recipient by telephone, based on the recipient's phone number provided in the MyMagnum 4D app, as a reminder to complete the form. If the Recipient cannot be contacted after **TWO (2) attempts** (including where there is no response, the telephone number is not in service, or there is no connection), **or if the Recipient indicates that they do not wish to claim the Prize**, the Recipient shall forfeit all claims to the Prize. The Prize will thereafter be dealt with at the **absolute discretion of the Organiser**. The Organiser will not be liable if the Recipients could not be reached or communicated with for any reason whatsoever. Any response or acknowledgement provided by the Recipient during the telephone call shall not constitute a completed prize claim or entitlement to redeem the Prize.



5.8 In addition, the Organiser reserves the right to disqualify any Members that:

- i. undermines, has, or attempted to undermine the operation of the Campaign by fraud, cheating or deception; or
- ii. are unable to provide proof of eligibility to participate in the Campaign for Organiser's verification as and when requested.

6. Prizes Redemption

6.1 Recipients must claim their Prizes on the specific date and redemption method provided by the Organiser or within THIRTY (30) days after being notified by the Organiser (via Apps notification, phone call, or any other communication channels). In the event the Recipient(s) fails to claim their prizes, the Organiser reserves the right to forfeit the Prizes.

6.2 Recipient will be notified of the appropriate Regional Office for prize claiming purposes. Recipients are required to sign a prize acknowledgement form and bring along their original NRIC or Passport to claim their prize. Prize will only be issued upon presentation of proper identification.

6.3 The Organiser reserves the right to postpone the date and change the place/venue and/or redemption method for prize redemption that has been determined to a later date or another place/venue in the event of any unforeseen circumstances.

6.4 Recipients shall assume full liability and responsibility in case of any liability, mishap, injury, loss, damage, claim or accident (including personal injury and/or death) resulting from their participation in the Campaign, redemption, collection and/or usage of the Prizes. The Organiser shall not be held responsible for any loss, damage, or injury (including death), delay in any manner whatsoever suffered by the Recipients as a result of the participation in the Campaign and/or the use of the Prizes.

6.5 All prizes will be handed over to the recipients. The Organiser shall not be held liable for any loss of the prizes once they have been presented to the recipients.

6.6 All Prizes are collected, redeemed, and accepted entirely at the risk of the Recipients, and the Organiser excludes all warranties in connection with any Prize to the extent permitted by law.

6.7 In the event that a Recipients chooses not to accept a Prize, they forfeit all claims to that Prize, which will be dealt with according to the absolute discretion of the Organiser.

6.8 Unless stated otherwise, all transportation cost, internet charges, personal costs and/or all other costs, fees and/or any and all kind of expenses incurred by the Members /Recipients in connection with this Campaign (whether for the purpose of joining, participating in or receiving any benefit or prizes from the Campaign) are at the sole responsibility of the Members/Recipients. The Organiser, its affiliates or authorized agents or representatives shall accept no liability or responsibility whatsoever for those costs/ charges / fees/ expenses incurred by the Members/Recipients in connection with this Campaign.

6.9 All taxes and service charges from any government or government agency from any jurisdiction and whether federal, state, local or municipal associated with the Prizes shall be borne by the Recipients.



- 6.10 The Prizes are subject to the terms and conditions set by the supplier (if applicable). To the extent permitted by law, the Organiser and its agents are not responsible for all liabilities, losses and damages arising from any deferment, cancellation, delay or changes to the Prizes details or any unforeseen circumstances beyond the reasonable control of the Organiser and for any act or default by any vendor or third-party supplier.
- 6.11 All decisions made by the Organiser in connection with the Campaign including but not limited to the selection of Recipients and the Prizes are final, conclusive and binding. Any correspondences, inquiries, appeal or objection from the Members shall not be entertained.

7. Rights of the Organiser

- 7.1 By participating in this Campaign, Recipients acknowledge and agree that the Organiser may collect, use, and process their personal data, including but not limited to name, contact details, identification number, and bank account details (for prize transfer purposes).
- 7.2 The Members/Recipients give their consent to the Organiser to publish and display the names, redacted NRIC and images of the Members/Recipients, photographs and/or videos and other visual and audio recording of the Members/Recipients and audio and/or visual recording for any mass media and promotion and marketing and publicity purposes without having to give the Recipients prior notice and/or pay any fees, royalties, compensation and/or give any attribution under any law. The Organiser shall be entitled to edit, modify, alter, change, crop, delete, amend, colourise, sharpening etc of any image or photographs and/or videos and/or any visual and audio recording of the Recipient or in which the Recipient appears or is depicted or recorded. The Members/Recipients shall not be entitled to claim ownership or other forms of compensation on the materials.
- 7.3 If for any reason this Campaign is unable to proceed as planned for (and not limited) reasons such as computer virus, hacking, unauthorized intervention, fraud, technical failure, any act of government not limited to movement control order or any other reason beyond control, the Organiser reserves the right, in its sole discretion, to revoke, terminate, modify, or suspend this Campaign, if required, without prior notice.
- 7.4 The Organiser at its sole discretion may remove and/or disqualify any Member and/or entries if found or suspected of cheating/hacking/tampering with the Campaign submission process, the operation of this Campaign or in violation of any Terms and Conditions of the Campaign and the Organiser reserves the right to pursue legal action against any individual it believes has undertaken fraudulent activities or other activities harmful to the Campaign.
- 7.5 The Organiser reserves the right to amend the Campaign Terms and Conditions at any time at its sole and absolute discretion.
- 7.6 To the extent permitted by law, the Organiser, its affiliates and/or authorized third parties shall accept no liability or responsibility for entries lost, damaged, delayed due to computer, IT or any technical error.

8.0 Privacy Policy

- 8.1 By participating in this Campaign, Members are deemed to have consented to the collection, processing, transfer, and storage of their personal data by the Organiser for the purpose of this Campaign and/ or any other promotional and marketing activities and all permitted uses under law.



- 8.2 The Organiser respects the privacy of its customers and are committed to protect the privacy of every Member. When the Member provides personal information to participate in this Campaign, the personal information will be included in the list of receiving news/notice of any promotional, brochures including the email or SMS for other information. "Identity Personal Information" refers to any information that can identify or used for contacting purposes such as names, mailing addresses, telephone numbers and e-mail addresses.
- 8.3 By participating in the Campaign, Members acknowledge and agree that the Organiser may share the Members' personal information that has been received by the Organiser and its group of companies, affiliate, or subsidiaries for products offering, promotion and services to the Members. "Group Company" refers to the company related to the Organiser with control or ownership, and customers agree to the use Identity Personal Information for the purpose.

9.0 Law and Jurisdiction

- 9.1 By participating in this Campaign, Members acknowledge and agree that Members will be bound by the terms & conditions of this Campaign, and the terms & conditions of this Campaign shall be construed and governed in accordance to the laws of Malaysia.
- 9.2 By participating in this Campaign, Members shall submit to the exclusive jurisdiction of the courts of Malaysia in respect of any or all of the disputes that may arise in relation to and pursuant to the Campaign.
- 9.3 In the event of any inconsistency between these Terms and Conditions and any terms contained in any promotional materials for this Campaign, the terms and conditions contained at www.magnum4d.my shall prevail. In the event there is inconsistency with the Chinese language version, the English language version of these Terms and Conditions shall prevail.

[END]